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Onderwerp Regionale Omgevingsagenda 2040

Geachte leden van het dagelijks bestuur,

U heeft ons in de gelegenheid gesteld om wensen en bedenkingen ten aanzien van de Regionale 
Omgevingsagenda 2040, Aan de slag met Hart van Holland.  Graag maken wij van deze 
gelegenheid gebruik.

Allereerst willen we u complimenteren met deze omgevingsagenda. Het vormt een goede basis 
voor ons handelen binnen de regio en voor onze gesprekken met partners, stakeholders, de 
provincie en het rijk. Dit document sluit tevens aan op onze gemeentelijke visie denk daarbij 
aan de woningbouwopgave, bereikbaarheid en de balans tussen wonen en groen.

Daarnaast vinden we het belangrijk dat de Regionale Omgevingsagenda 2040 onverkort wordt 
opgenomen in de Strategische Agenda Ruimte die richting geeft aan de belangenbehartiging en 
een opmaat vormt voor het integrale ruimtelijk afwegingskader, zoals afgesproken in de 
Regionale Agenda Holland Rijnland 2019-2023. Zowel de strategische agenda als het integraal 
ruimtelijk afwegingskader bieden een goed overzicht van de gemeenschappelijke opgaven. 

Ook willen wij u enkele punten van aandacht meegeven. Wij vinden het belangrijk om meer 
duidelijkheid te geven over de stappen die moeten worden gezet om enerzijds de potenties te 
benutten en anderzijds de knelpunten op te lossen bij grote gemeente overstijgende opgaven, 
zoals energietransitie, verstedelijking en mobiliteit. De voorliggende omgevingsagenda is een 
datagedreven uitwerking van de regionale opgaven. Wij vragen u om actief participatie met 
belanghebbenden te organiseren wanneer de opgaven vertaald worden naar concrete (fysieke) 
maatregelen.

In de agenda stelt u een gebiedsgerichte aanpak voor in de genoemde potentiegebieden,  
economisch sterke gebieden met een bovenlokaal belang, waar meerdere opgaven bij elkaar 
komen. Wij hebben twee aandachtspunten gericht op deze potentiegebieden. Ten eerste zijn de 
potentiegebieden gekozen vanuit economisch perspectief. Door deze keuze komt het 
waardevolle landschap in de regio hier maar beperkt aan de orde. Dat is jammer omdat ook het 
landschap bijdraagt aan het sterke vestigingsklimaat van de regio. Daarom vragen wij u een 
potentiegebied gericht op de natuurlijke leefomgeving toe te voegen, namelijk het gebied van 
Duin, horst en weide.

Ten tweede willen u vragen om in de uitwerking van de potentiegebieden ook aandacht te 
besteden aan de effecten van de versterking van deze gebieden voor de omgeving. Daarbij 
denken wij bijvoorbeeld aan de toenemende mobiliteit en de vraag naar voorzieningen als 
gevolg van ontwikkelingen rondom bijvoorbeeld potentiegebied Leiden Bio Science Park e.o.
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Wij constateren dat in omgevingsagenda de huidige situatie door Corona niet aan de orde komt. 
Wij willen u meegeven dat het belangrijk is om, na te denken wat de gevolgen van Corona zijn 
voor de ontwikkeling van de regio. 

Tot slot vragen wij u het goede werk voort te zetten, waarbij wij ambtelijk en bestuurlijk actief 
blijven participeren in het proces.

Hoogachtend,
de gemeenteraad van Voorschoten,

Drs. B.J. Urban, Ch. B. Aptroot,
de griffier de Voorzitter
 


